

NOTIS SEBUTHARGA (TAWARAN TERBUKA)

Sebutharga adalah dipelawa daripada pembekal dengan pendaftaran masing-masing yang masih sah laku selama 90 hari dari tarikh tutup sebutharga bagi pembekalan berikut:-

NO. KONTRAK	TAJUK SEBUTHARGA	BIDANG PENDAFTARAN & SYARAT KELAYAKAN	HARGA DOKUMEN SEBUT HARGA (RM)	TARIKH TUTUP (SEBELUM JAM 12.00 TENGAH HARI)
QUO/PBAHB/01/24	SUPPLY AND DELIVERY OF PBAHB 24TH ANNUAL GENERAL MEETING 2024 DOORGIFT – TRAVEL BACKPACK.	<ul style="list-style-type: none">• Suruhanjaya Syarikat Malaysia (Maklumat Korporat /Perniagaan)• Kementerian Kewangan Malaysia Kod 030201 atau 030299 (jika ada)	30.00	20/03/2024 (Rabu)

Dokumen Sebutharga akan dipamerkan pada 06/03/2024 di Jabatan Perancang dan Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn Bhd, L4 ICT Fasa 1B, Tingkat 4, KOMTAR, Pulau Pinang

Para pembekal hendaklah mematuhi Prosedur Operasi Standard (SOP) MKN:

1. Perlu sentiasa memakai pelitup muka

PBAPP berhak untuk membuat perubahan terhadap perubahan dan garis panduan COVID-19 bagi lawatan tapak mengikut keperluan semasa.

Naskah Sebutharga akan dijual mulai 06/03/2024 di Jabatan Perancang dan Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn Bhd, L4, ICT, Fasa 1B, Tingkat 4, KOMTAR, Pulau Pinang. Untuk maksud ini wakil pembekal hendaklah menghadiri dan membawa bersama SIJIL ASAL dan SALINAN Sijil Asal Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)(Maklumat Perniagaan/Korporat) dan Surat Pendaftaran Asal Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)(jika ada) dengan setiap satu salinan fotostatnya untuk simpanan pihak Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn Bhd.

Bayaran harus dibuat dalam bentuk wang tunai atau bank deraf atas nama Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd. Bayaran ini tidak akan dikembalikan

Naskah Sebut Harga hendaklah dihantar melalui sampul surat yang dimeteri dan ditandakan dengan tajuk Sebut Harga di sudut sebelah kiri dan dialamatkan kepada:-

**KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
PBA HOLDINGS BHD
L4, ICT PHASE 1B, LEVEL 4,
KOMPLEKS TUN ABDUL RAZAK, JALAN PENANG.
10000 PULAU PINANG.**

dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Perancang dan Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd., L4, ICT, Fasa 1B, Tingkat 4, KOMTAR, 10000 Pulau Pinang.

KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF